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MEMORANDUM 

Nr : 2089 
Van: Mr. C. L. W. FOCK 

Aan: de l1inister-Presiden t 
c.c. Prof. Dr. J. Kymmell 

/ 
Ik sprak al even in het kort met U over het Voor

lopig Verslag op de Verslagen omtrent de ui tVleraing en toe
passing van de Verdragen van , EG en ~Uratom, ~eriode 1-1 -'58 
tot 1-8-'59 (stuk is bijgevoegd). 

Oppervlakkige kennisneming van dit stuk toont reeds 
aan, dat de grote meerderheid der vragen niet gaat over de 
verslagen zelf, die immers per 1 augustus '59 zijn afgesloten, 
doch over de ontwikkeling daarna en zelfs de ontwikkeling 
in de toekomst. De Kamer heeft kans gezien om - als i~ goed 
heb geteld - 347 vragen te stellen. I k ben van mening, dat 
dit langzamerhand gaat lijken op een misbruiken van de rech
ten van het Parlement. Ik hoorde ook ambtenaren van andere 
- betrokken - departementen deze mening uiten. Het langzamer
hand zinloos wordende vragen- en antwoordenspel eist een 
enorme hoop werk, waardoor de ambtelijke apparatuur van de 
departementen overmatig wordt belast. Bovendien als men de 
antwoorden allemaal gegeven heeft, dan is tegen de tijd, 
dat de Memorie van Antwoord de Kamer bereikt, het gehele 
geval we er Hout of date", omdat de ontwikkeling in de Eu.ro~ese 
integratie uitermate snel gaat. Zinvol is slechts een monde
ling debat "heet van de naald". 

Ik heb gesuggereerd, dat minister Luns wordt voorge
steld, dat hij een en ander met de Kamervoorzitter , respec
tievelijk het Seniorenconvent, bespreekt; eventueel de be
antwoording doet plaats vinden door de tijd van verschijnen 
van het volgende jaarverslag af te wachten en daarnaar dan 
uitvoerig te verwijzen. De betrokken ambtenaren van Buiten
landse Zaken hebben de minister in deze geest geadviseerd. 
nlü nister Luns heeft nog nie t gereageerd. 

Er zijn enige, hoofdzakelijk tot de artij van de 
Arbeid behorende, Kamerleden, die op het gebied van de Europese 
integratie-politiek een bijna z iekelijke vragendrang beginnen 
te vertonen. Ik heb daarop reeds bij wijze van curiositeit 
gewezen in verband met het aantal vragen, dat van Nederlandse 
zijde gesteld is aan de Europese Commissie, de Hoge Autoriteit 
en de Euratom COID~iss ie. Dit aantal is in de eerste 3 maanden 
van dit jaar voor de Nederl andse leden van het Straatsburgse 
Parlement al hoger dan voor alle buitenlandse leden tezamen. 
Deze zelfde parlementsleden leven zich klaarblijkeli j k uit in 
voorlopige verslagen als het hierbij gevoegde . Ik Beloof, dat 
het hoog tijd wordt, dat de regering de eerste de beste ge
legenheid aangrijpt om daar harerzijds eens het nodige over 
te zeggen. 

29 maart 1960 
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